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Voor mij zou een dag in de week aan “Covid-zaken” ruim zijn.

Daar vallen dan incidentele zaken onder als:

-  Parlementair: debatten, kamervragen, moties en toezeggingen
- Overleg met Bureau LCH over voorraad, lopende contracten, donaties, communicatie etc.

- Contact met Productie NL leveranciers, maar dat is nu meestal toekomstgericht/beleidsmatig en gaat zo min mogelijk over

de lopende contracten, die doet CIBG

-  Vragen journalisten, contact met woordvoerder, DC

“Nafase-covid” doe ik ook nog wel wat:

- HMK

-  Meelezen stukken over PBM, Productie NL

Verder alles “beleidsmatig”:
- Productie dichtbij huis

-  Onderzoek B productie dichtbij huis

-  Opschaalbare productiecapaciteit, pilots FFP2- en chirurgische mondmaskers

- SBIR innovatiecompetities
-  Voorraden

-  Juridisch onderzoek + landenvergelijking voorraadverplichting
-  Onderzoek (nog uitzetten) over scope, invulling etc. ijzeren voorraad

-  Duurzaamheid

- Duurzaamheid met MOR, PDZ, RIVM, Green Deal etc

-  Meldpunt / stakeholders

-  Gesprekken met ZIN etc, verkenning meldpunt

En natuurlijk: WOB-verzoeken (weet niet precies waar dat onder valt maar dat kost incidenteel heel veel tijd).

lk hoop dat dit helpt en ik niks vergeten ben, anders hoor ik het graat.

Groet, [EERE
var:IEEE)IEEE@ inv ni
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Onderwerp: RE: Nieuwe Covid-directie

Ha,

Heel veel dank Dit helpt al enorm voor het beeld. Maar waar ik nog op zoek naar ben is echt een kwantitatieve

benadering hoeveel van je werktijd er echt direct naar Covid-zaken gaat. Dus dat betreft bv de contacten met CIBG over

lopende contracten, donaties en verkoopdeals, apparatuur en debatten. Alles wat te maken heeft met cannabis, beleid,

voorraadbeheer, opschaalbare productie, ijzeren voorraad etc dat blijft sowieso bij ons. En alle wat te maken heeft met

verantwoording gaat naar nafase-covid.

Mag ik een aanname doen dat je 1 dag per week kwijt bent aan covid en de rest van je tijd aan andere zaken?

En hoe is dat bij IEEen

Dank groet
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-  Wob-verzoek: afgelopen tijd is er heel veel tijd gaan zitten in het checken van een Wob-verzoek van > 700 pagina's.
Voor 100 pagina's had ik zeker 4 uur de tijd nodig. Naast het doorlopen van de pagina's moet het nl ook worden

onderbouwd waarom iets gelakt zou moeten worden. => dit is nu afgerond, vraag is nu of er nog meer van dit soort

werkzaamheden komt.

- Contact met het CIBG/BureaulCH is nog best frequent maar de overeenkomsten met de ProductieNL leveranciers

lopen af per 1 april 2022 (behalve SION 1 april 2023) dus dan is de relatiemanagement ook niet meer aan de orde

bovendien is inmiddels zo ingewerkt dat het minder van onze tijd vraagt.
-  Verantwoording van de in 2020 ingekochte ic-apparatuur richting de ADR. De afgelopen maanden is daar een enorme

slag gemaakt met FEZ en BureaulLCH. Maandag 7 maart gaan we fysiek naar Eindhoven om daar samen met de ADR een

finale controle te doen. Doormiddel van steekproef gaan we dan spullen tellen. Voor wat betreft de ic-apparatuur
moet het dan voor het overgrote deel klaar zijn.

- Ik moet nog het SION contract afhandelen maar hoop daar ook snel een punt achter te kunnen zetten.

- Een ding dat er nog ligt is een bedrijf dat minder apparaten geleverd heeft dan we hebben betaald dat moet ik nog

samen met WJZ afhandelen.

- De debatten hebben ook veel van onze tijd en aandacht gevraagd maar dat neemt nu vig mij echt af en wordt voor een

groot deel opgepakt door PDC19 waarbij er indien nodig input gevraagd wordt van ons. Zolang er goede constante

contactpersonen zijn kost het ons minder tijd.
- Eind vorig jaar waren we ook nog heel veel bezig met het doneren van PBM wat afstemming vergt met BuZa, WJZ en

BureaulL CH.

-  Vraagstuk dat nog ligt is wat doen we met de apparatuur dat er neg is (onderhoud) maar dat heeft grote raakvlakken

met een eventueel op te bouwen ijzerenvoorraad.
=> onderhoud van de apparatuur: hoe dit te organiseren daar ben ik nog metBEE - BEY in gesprek en moet

binnenkort een knoop over worden doorgehakt.
-  RescEU: NuBEX vakantie is de afgelopen tijd ook daar veel tijd in gestoken om dat over te kunnen nemen zeals

besproken zou dit mijn inziens naar dPP kunnen.

-  Vanuit NC19 is aanBe. mij gevraagd mee te lezen en aanvullen met de tijdslijn van wat er tijdens de crisis

allemaal gebeurd is, dat is nu vrijwel in kaart gebracht.
- Daarnaast natuurlijk nog medicinale cannabis wat best veel tijd kost. Dat zal ook nog wel even zo blijven.

Bovenstaande zaken zijn vaak adhoc en moeten dan snel gedaan worden en werken dan ook zeer verstorend in je eigenlijke
werkzaamheden dat hoort bij een beleidsdirectie.

Vorig jaar werden[Bfen EE helemaal opgeslokt door de ontvlechting van Mediq en vervolgens vielen ze eind vorig jaar uit

door ziekte. Vervolgens had het virus een opleving (Omikron) en dan wordt het wel heel krap als er van de vier personen twee

personen over zijn als aanspreekpunt.
Ik merk bij het oplepelen dat ik eigenlijk bitter weinig tijd heb kunnen besteden aan beleidszaken wat heel jammer is en wat

ook energie geeft om weer vooruit te kijken.

Wellicht dat de anderen nog kunnen aanvullen.
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Onderwerp: Nieuwe Covid-directie

Ha collega’s

Volgende week is het 1 maart en begint[JIEEE 2'sIEEEvan de nieuwe Covid-directie. Kennelijk zijn twee

van jullie al uitgenodigd voor een kennismaking.

Mag ik jullie het volgende vragen:

Sinds de situatie van november 2021 is er in jullie werkzaamheden best wel wat veranderd. De Covid-debatten vinden niet meer

wekelijks plaats, de ontvlechting van Mediq is achter de rug, de exit-strategie van de noodvoorraad is onder controle, de

stuurgroep PBM bestaat niet meer, en het aantal pers- en kamervragen is flink verlaagd. Niettemin zijn er allicht nog steeds

werkzaamheden die Covid-gerelateerd zijn.

Daarnaast zijn we steeds meer tijd aan het besteden aan beleid leveringszekerheid. We zetten onderzoeken uit, praten met

koepels, vormen beleid over opschaalbare productie, over de ijzeren voorraad, bemoeien ons met de gevalgen van MDR en IVDR

op beschikbaarheid van medische producten, en stemmen veel af met Pandemische Paraatheid over claims en Kamerbrieven.

Mag ik jullie vragen om dit soort activiteiten qua tijdsbesteding eens kwantitatief op een rij te zetten? Dus welk deel van jullie
tijd is Covid-gerelateerd (met onderbouwing) en welk deel is beleid-gerelateerd (met onderbouwing). En wat is jullie prognose

daarbij voor de komende drie maanden, ervan uitgaande dat zich geen nieuwe Covid-crisis gaat aandienen?

Zou fijn zijn om dat overzicht op korte termijn te krijgen omdat ik zelf ook met JEEEM zal gaan praten.

Dank groet [EXER
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